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RESUM REUNIÓ COMISSIÓ DE SEGUIMENT 

REVISIÓ DEL PLA D’EQUIPAMENTS DE NOU BARRIS 

 

Dia: 11 de juliol de 2018 

Hora d’inici: 18.30 h 

Hora d’acabament: 20.30 h 

Lloc: Seu del Districte de Nou Barris 
 

 
Assistents: 

Albert Recio, AVV Prosperitat 

Albert Villacampa , AVV Porta 

Bertrand de Five, Fundación Adapta2 

Esther Mesas, Vallbona Viu 

Isidro Manuel Pedrosa, Associació Gent Gran - Club Esportiu Torre Baró 

Joaquim Sangrà, Grup ERC 

Jose Maria Aguilar, Trinitat Nova 

Jose Maria Nieto Tanin, Consell Sectorial G.G N.B 

Josep Berengue, AVV Porta 

Josep Maria Clariona, AVV Can Paguera - Casal La Cosa Nostra 

Manuel Sanchez, Canyelles 

Marta Plaza Vila, Escola SPLAI 

Monica Palet, Vallbona Viu 

Nuria Gaig, PSC Nou Barris 

Ramón Casas Padilla, AVV Trinitat Nova 

Ramon Franch Guerra, Escola SPLAI 

Yoyi Alvarez, Plataforma Entitats Roquetes 

Zaida Palet, Vallbona Viu 

 
Per part del Districte: 

Gemma Arau, gerent del Districte de Nou Barris 

Carolina Recio, consellera del Districte de Nou Barris 

Lucas Martínez, director de Serveis a les Persones i al Territori 

Eduard Moreno, adjunt a la Gerència 

5 

mailto:contacta@eidos.social


Districte de Nou Barris 

Document elaborat per contacta@eidos.social 

 

 

6 

 

Lidia Portillo, Democràcia Activa i Descentralització 
 

Per part de les empreses consultores: 

Laia Pallejà, Activa Prospect 

Yolanda Jiménez, EIDOS Dinamització Social 

Carol Blesa, EIDOS Dinamització Social 

 
 

Resum de la reunió: 
 
 

La Carolina Recio, consellera de Districte, dóna la benvinguda i agraeix l’assistència. 

Aprofita per recordar el camí fet fins aquí i l’objectiu de la sessió, que és presentar els 

resultats obtinguts durant el procés de participació. Finalment, avança que el 6 de 

setembre està prevista una sessió de retorn i presentació de resultats no només a la 

Comissió de Seguiment sinó a totes les persones que han participat en el procés i a la 

ciutadania interessada en general. 

 
A continuació, la Gemma Arau, gerent del Districte, informa que s’ha fet arribar a totes 

les persones que integren la Comissió de Seguiment el document de resultats per tal 

que se’l poguessin mirar abans. En aquest document s’han recollit les aportacions 

realitzades a les sessions ciutadanes, a les dinamitzacions al carrer, i a la plataforma  

web del decidim.barcelona, però també les treballades i presentades per les entitats 

mitjançant la Coordinadora d’Associacions de Veïns i Veïnes i Entitats de Nou Barris, i les 

darreres que s’han fet arribar des de l’Associació de Veïns i Veïnes de Porta. 

 
Informa també, que la sessió del 6 de setembre donarà per tancat el procés de debat, i 

s’emplaçarà a totes les entitats que han format part de la Comissió a continuar 

treballant pel Pla d’Equipaments de Nou Barris amb un nou calendari. 

 
Seguidament, la Carol Blesa d’EIDOS Dinamització Social, empresa encarregada del 

procés de participació, presenta els principals resultats. Abans de començar, s’aprofita 

per recordar quines són les actuacions que s’han portat a terme i el calendari seguit. 

 
Es va realitzar una sessió ciutadana per zona, concretament els dies 22, 23 i 31 de maig, 

a les quals es va comptar amb quasi 100 persones i es van recollir més de 80 
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aportacions. La major part de participants s’ha comptabilitzat en les dinàmiques al 

carrer realitzades, quatre en total, que han permès la participació de quasi 500 

persones (494 concretament) i s’han recollit més de quatre-centes aportacions. Tot i 

que estaven previstes només tres dinamitzacions al carrer, finalment es va fer una més 

a la Zona Centre, atenent el suggeriment de representants de la Comissió de Seguiment 

davant de l’elevat nombre de barris i població que integren aquesta zona. Les 

dinamitzacions es van portar a terme al mes de juny, concretament els dies 16, 19 (dues 

dinamitzacions, una de matí i una de tarda), i 21 de juny. 

 
La participació mitjançant la plataforma del decidim.barcelona ha estat menor, 

segurament a causa que encara s’utilitza poc per part dels veïns i veïnes de Nou Barris. 

Només 5 usuaris han presentat un total de 9 aportacions. En total, i tenint en compte 

totes les actuacions realitzades, més de 600 persones han participat en el procés, una 

quantitat a considerar. 

 
Com a resultat de totes les actuacions desenvolupades, s’ha elaborat el document que 

se’ls ha fet arribar, en el qual també s’inclouen les aportacions presentades per les 

entitats i col·lectius veïnals. Aquestes aportacions fan referència a col·lectius i àmbits 

diversos, però es destaca que entre els col·lectius més deficitaris en equipaments a Nou 

Barris es troba el de gent gran i el d’infància i famílies. Així mateix, s’ha detectat una 

elevada necessitat d’equipaments esportius i assistencials. 

 
A continuació de la presentació de resultats, la Gemma Arau explica que si alguna 

entitat considera que manca alguna aportació o comentari al document elaborat, fins a 

inicis de setembre pot fer arribar les seves propostes, igual que ha fet aquesta setmana 

l’Associació de Veïns i Veïnes de Porta. 

 
Des de Districte s’està elaborant un quadre resum que reculli cada necessitat i el seu 

origen (procés de participació, detectades per les entitats, detectada pel Districte, etc.) 

per a comparar i valorar per on s’ha de començar a treballar, igual que es va fer 

anteriorment amb el PAD. 

 
S’obre un torn d’intervencions sobre els resultats presentats: 
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 Es comparteix que diverses persones representants d’entitats assistents a les 

sessions ciutadanes portaven les seves aportacions escrites en un full,  

provocant que a vegades es monopolitzés el debat en els petits grups. També es 

comenta que existeixen algunes demandes des de fa temps i que segueixen 

sortint en debats com els que s’han organitzat, fet que posa en evidència que 

potser el Districte no les acaba de considerar. Aquest comentari és respost per 

part d’altres membres de la Comissió, que consideren que hagués calgut més 

temps pel debat, ja que al disposar-ne de poc es tendia a posar sobre la taula  

les propostes de les entitats. 

 
 Es pregunta sobre el perfil de les persones que van participar en les 

dinamitzacions al carrer. Es respon que la participació s’obria a tots els vianants 

que passaven pel punt, fet que assegurava la diversitat de perfils. Tanmateix, i 

per a garantir la màxima pluralitat, les persones dinamitzadores s’apropaven 

també a aquelles persones que tradicionalment participen menys: infants, joves, 

dones, etc. 

 
 S’apunta que potser seria necessari avaluar la participació ciutadana que estem 

fent a Nou Barris, ja que requereix temps i sovint pot semblar que es disposa de 

poc. En tot cas, i sobre el procés realitzat, es destaca la gran participació en el 

carrer. En aquest sentit, es pregunta si les aportacions que han sortit van en la 

línia de les que s’havien proposat o no per part de les entitats. Es respon que 

algunes reforcen les idees ja detectades per les entitats, però que també s’han 

recollit idees noves; per exemple, les relacionades amb les necessitats de 

col·lectius més vulnerables, l’espai formatiu per a persones amb intel·ligència 

límit i familiars, o cooperatives de petit comerç social entre entitats i 

emprenedors, entre d’altres. 

 
 Una persona representant d’una associació comenta que a l’inici de la legislatura 

ja van presentar necessitats d’equipaments a Nou Barris, i que les seves 

aportacions no es veuen reflectides en el document. En aquest sentit, es respon 

que si creuen que falta alguna necessitat facin arribar les seves aportacions 

abans del dia 6 de setembre, per incorporar-les al document. 
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 Es comparteix que aquest procés no ha considerat les necessitats del barri de 

Vallbona, fet que s’hauria de fer constar. S’aclareix que el procés no s’ha basat 

en criteris estadístics i de garantia territorial, sinó que s’ha obert com a una 

finestra per a recollir més aportacions més enllà de les que ja s’han detectat des 

de Districte o s’han treballat des de les entitats i associacions. Per això, i també 

considerant impediments econòmics i de temps, no s’han pogut realitzar 

sessions i dinàmiques al carrer en tots i cadascun dels barris del Districte. Es 

conclou que, tal com s’ha dit anteriorment, poden fer arribar les seves 

aportacions per tal d’incloure-les al document. 

 
Un cop compartits tots els comentaris i valoracions, la Gemma Arau agraeix la 

participació de les persones assistents i les emplaça a assistir a la sessió de retorn 

prevista pel 6 de setembre, donant per tancada la sessió. 
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